## 833 Куда доходит солнца луч

- Jesus shall reign wherev'r the sun
   Does its successive journeys run;
   His kingdom spread from shore to shore,
   'Til moons shall wax and wane no more.
- Куда доходит солнца луч,
   Там будет царствовать Иисус,
   С Ним вступит вся земля в союз,
   Во веки будет Он могуч.

- 2. Behold the islands with their kings, And Europe her best tribute brings; From north to south the princes meet, To pay their homage at His feet.
- 2. От всех народов и племён К Его ногам снесут дары; Он будет знатными почтён, И раб зайдёт в Его дворы.

- 3. To Him shall endless prayer be made,
  And endless praises crown His head.
  His name like sweet perfume shall rise
  With every morning sacrifice.
- 3. Ему молиться будут все, Хвалой главу Его венчать; В небесной славе и красе Пред ними будет Он сиять.

- 4. People and realms of every tongue Dwell on His love with sweetest song; And infant voices shall proclaim Their early blessings on His name.
- 4. Не станет бурь, уйдёт гроза, Народы мирно заживут, А малолетних голоса Ему «Осанна» воспоют.

- 5. Where He displays His healing power,
  Death and the curse are known no more:
  In Him the tribes of Adam boast
  More blessings than their father lost.
- 5. В Его целительных лучах Угаснет смерть, исчезнет страх; Он больше даст людским сынам, Чем потерял тогда Адам.

- 6. Blessings abound where'er He reigns; The prisoner leaps to loose his chains; The weary find eternal rest, And all the sons of want are blest.
- 6. Благословений полноту На всё живущее прольёт, Он цепи рабства разорвёт, Изгонит ложь и суету.

- 7. Let every creature rise and bring His grateful honours to our King; Angels descend with songs again, And earth repeat the loud "Amen!"
- 7. Ему хвала от всех живых, Из отдалений, из пустынь... На пенье ангелов святых С земли услышится: «Аминь!»